
پاسخ منفی 
هافبک تیم ملی 
ایران به روس ها

هافبک ملی پوش 
ایرانی شارلروا به 
پیشنهاد روس ها 

جواب منفی داد.
سایت »اسپورت 24« 

روسیه افشا کرد 
علی قلی زاده هافبک 

ملی پوش ایرانی 
شارلروای بلژیک 

تابستان گذشته در 
رادار باشگاه دینامو 

مسکو قرار داشت.
طبق گزارش این 

رسانه روسی ستاره 
ایرانی در یک قدمی 

انتقال به دینامو 
مسکو قرار داشت 

که در نهایت به دلیل 
عدم توافق مالی این 
انتقال به سرانجام 

نرسید.

خبر

آغاز  هفته 
ششم لیگ برتر

هفته ششم رقابت های 
لیگ برتر امروز در 
شهرهای مختلف 
برگزار می شود که 

برنامه آن به شرح زیر 
است:

شنبه 19 شهریور
تراکتور- صنعت نفت 

آبادان ساعت 17
سپاهان-آلومینیوم 

اراک ساعت 17
استقلال-نساجی 

ساعت 17:30
پیکان-گل گهرسیرجان 

ساعت 17:30
مس کرمان-ذوب آهن 

ساعت 19
ملوان-فولاد ساعت 19

نفت مسجد 
سلیمان-پرسپولیس 

ساعت20:00
مس رفسنجان-هوادار 

ساعت 20:00

خبرخبر
روزروز

  اسپالتی 
در آخرین ساعات نقل و انتقالات 

تابستانی، کریستیانو رونالدو و لوچانو 
اسپالتی، مربی ناپولی، با یکدیگر در 

ارتباط بودند ولی در نهایت فوق ستاره 
پرتغالی در یونایتد ماندنی شد.

  خوان ماتا 
هافبک سابق منچستریونایتد با انتقال 

آزاد به باشگاه گالاتاسرای ترکیه 
پیوست.خوان ماتا تست های پزشکی 
خود را انجام داد و پس از آن قراردادی 

یک ساله با گالاتاسرای امضا کرد.

  روبرت لواندوفسکی  
مهاجم بارسا تنها بازیکنی است که 

با پیراهن سه باشگاه مختلف در لیگ 
قهرمانان در یک بازی سه گل یا بیشتر 

به ثمر رسانده است. رونالدو و مسی 
این رکورد را ندارند.

رقابت های کشتی 
ــگــی قــهــرمــانــی  فــرن
2022 از  جـــهـــان 
امـــــــروز در ســالــن 
ــا در  ــ ــارک آرنـ ــ ــتـ ــ اشـ
بـــلـــگـــراد پــایــتــخــت 
صربستان آغاز می شود و کشتی گیران 
ایران در اوزان ۵۵، 72، 77 و ۸7 کیلوگرم 

ایران به مصاف رقبای خود می روند.
محمد بنا سرمربی تیم ملی کشتی 
فــرنــگــی ایـــــران اظـــهـــار کــــرد: بچه ها 
شرایطشان عالی اســت. در هــر سه 
روزی که وزن کشی است، امید داریم 
ــای لازم  ــارهـ مــدعــی بــاشــیــم.هــمــه کـ
ــم. همه چیز بــه لطف  ــ را انــجــام دادی
خــداونــد بــازمــی گــردد کــه بتوانیم دل 

مردم را شاد کنیم. 
سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی در 
پاسخ بــه ایــن پرسش کــه پیش بینی 
چند مدال را در این رقابت ها می کند؟ 
گفت:خیلی کار سختی است اما در 
مجموع بــرای من مهم تر ایــن هست 
کــه بتوانیم از نظر تیمی حتماً روی 
سکوی اول تا سوم بایستیم. بچه ها 
در طول این چهار سال زحمات زیادی 
کشیدند و شــرایــط آمــادگــی خوبی 

دارند.  
بنا در پایان دربــاره رقبای اصلی ایران 
در راه قهرمانی گفت: دو یا سه تیم از 
لحاظ تیمی خــوب هستند امــا بقیه 

کشورها تک ستاره دارند. آذربایجان، 
گرجستان و ترکیه از نظر تیمی جزو 
خــوب هــا هستند. خــود صربستان 
که میزبان اســت از نظر تیمی خوب 
نیست اما تک مهره های خوب دارد. 
در کل هیچ تیمی منسجم تر و کامل تر 
ــران نیست و در غــیــاب روس هــا  از ایـ

می خواهیم قهرمان شویم.
کـــاروان ورزشـــی کــشــورمــان بــا ترکیب 
کامل و 10 کشتی گیر در این مسابقات 
حــضــور خــواهــد داشـــت. ایـــران سال 
گذشته در این رقابت ها که به میزبانی 
ــروژ بــرگــزار شــد پــس از روسیه  اسلو ن
با 146 امتیاز جایگاه دوم را به خود 
اختصاص داد و حالا با غیبت روس ها، 
فــرنــگــی کــاران کــشــورمــان امــیــدوار به 
کسب عنوان قهرمانی تیمی هستند، 
اما نباید در این شرایط حضور برخی از 

مدعیان را نادیده گرفت.

 درخشش در اسلو  ◾
میثم دلخانی در 63 کیلو، محمدرضا 
گـــرایـــی در 67 کــیــلــو، مــحــمــدهــادی 
ساروی در 97 کیلو و علی اکبر یوسفی 
در 130کــیــلــو بــه مـــدال طــلا رسیدند. 
محمدعلی گرایی و پژمان پشتام هم 
برنزی های کشورمان بودند. در ترکیب 
مسابقات امسال تغییراتی در تیم 
محمد بنا ایجاد شده که می توان به 
عدم حضور میثم دلخانی و علی اکبر 

یوسفی اشاره کرد. مسابقات امسال 
بــا شــرایــط متفاوتی بــرگــزار می شود؛ 
اول اینکه روس هــا غیبت دارنــد و این 
موضوع فضا را برای کشورهای مختلف 
فراهم می کند تا شانس خود را برای 
کسب مدال امتحان کنند، نکته دیگر 
اینکه برخی از مدعیان غایب سال 

گذشته امسال به میدان می آیند. 

رکورد خاص سوریان ◾
بهترین عنوان تیمی کشتی فرنگی 
در مــســابــقــات جــهــانــی مـــربـــوط به 
ــال 2014 اســــت. مــســابــقــاتــی که  سـ
ــرگــزار شد  در تاشکند ازبــکــســتــان ب
و تیم کشورمان عــنــوان قهرمانی را 
کسب کـــرد. یــک طــلا تــوســط حمید 
سوریان، یک نقره توسط امید نوروزی 
و دو برنز توسط افشین بیابانگرد و 
قاسم رضایی حاصل کار فرنگی کاران 
کشورمان در این مسابقات بــود. در 
مجموع عناوین کسب شده در طول 
برگزاری مسابقات، کشورمان با پنج 
عنوان قهرمانی آزاد و یک قهرمانی 

فرنگی در رده پنجم قرار دارد. 
در بین ورزشکاران نیز حمید سوریان 
پــرافــتــخــارتــریــن فــرنــگــی کــار بــه شمار 
ــی رود. وی توانسته 6 مــدال طلای  مـ
جهانی از سال 200۵ تا 2014 کسب 
کند و در رده دوم برترین فرنگی کاران 

قرار بگیرد. 

محمد بنا درآستانه رقابت های کشتی فرنگی قهرمانی جهان:

فقط برای قهرمانی می رویم 
زیر ذره بین

گزارش کوتاه

 تاج و هاشمی جواهری 
با اشاره به نامه تعلیق فیفا

ردپای کسانی که خیلی صحبت 
می کنند دیده می شود

در نشست خبری رئیس جدید فدراسیون فوتبال 
خبرنگاری از تاج درباره اتفاقات بازی ایران و لبنان 
و نامه فیفا به فدراسیون در این ارتباط پرسید. تاج 
گفت: نامه ارسالی دربــاره مشهد نگران کننده 
است. از این جهت نگران کننده است که ذکر شده 
اگر قانع نشویم، تعلیق می شویم. امیدوارم فیفا را 
قانع کنیم. خواهش می کنم رسانه ها این مطلب را 
منتشر کنند که برگزاری بازی تیم ملی با لبنان در 
مشهد اتفاق بدی بود. باز هم ردپای همین عزیزانی 
است که خیلی صحبت می کنند. نیازی به امتیاز 
هم نداشتیم. این در حالی است که متولی ورزش 
خراسان رضــوی با نارضایتی از عملکرد هیئت 
فوتبال گفت: در فوتبال متأسفانه من معتقدم 
ایــرادات بسیاری در کار وجود دارد و به شدت از 
عملکرد دوستان گله مند هستم که نتوانسته اند 

فوتبال استان را مدیریت کند. 
هاشمی جواهری به نامه فیفا بــرای فدراسیون 
فوتبال هم اشــاره کرد و درخصوص بــازی ایران 
و لبنان و حواشی آن گفت: آن بازی تحت هیچ 
شرایطی نباید در شهر مشهد برگزار می شد. 
بــراســاس قوانین AFC ورزشــگــاه امــام رضــا )ع( 
شرایط بــرگــزاری آن مسابقه را نــداشــت. البته 
اول اعلام شد این مسابقه بدون تماشاگر برگزار 
می شود که در ادامــه داستان به شکل عجیبی 
رقم خورد. درخصوص ورود بانوان نیاز های اولیه 
در ورزشگاه وجود ندارد. متأسفانه ما آبخوری و 
سرویس بهداشتی ویژه بانوان هم در ورزشگاه 
نداریم و این یکی از مسائل پیش پا افتاده ای 
است که وجود داشته است. این رفتار درستی 
نبود که تا دقایق آخــر کسی به صــورت رسمی 
این موضوع را اعلام نکرد. متأسفانه در شرایطی 
که اعــلام شده بود این مسابقه بــدون تماشاگر 
خواهد بــود و ما هم با همین قید قبول کردیم 
که این مسابقه برگزار شود، از طریق فدراسیون 
فوتبال بلیت فروشی صورت گرفت و به بانوان 
هم تعدادی بلیت فروخته شد. متأسفانه برای 
مسابقه تدابیر خوبی صورت نگرفت و می شد 
خیلی بهتر آن بازی را برگزار کرد. ورزش استان 
براساس یک بی تدبیری متأسفانه در این اتفاق 

خوب عمل نکرد.

 پرسپولیس با هر فرمولی 
سهمیه آسیا دارد

باشگاه پرسپولیس با صدور بیانیه ای نسبت 
به اظــهــارات رئیس فدراسیون فوتبال ایــران 
دربـــاره عــدم حضور پرسپولیس در دوره آتی 
لیگ قهرمانان آسیا اعتراض کرد و خواستار 

روشنگری و شفاف سازی فدراسیون شد.
مهدی تاج در بخشی از نشست خبری اش در 
حضور اصحاب رسانه در اظهار نظری اعلام 
کرد پرسپولیس در صورت قهرمانی هم در آسیا 
حضور نخواهد داشت که این حرف واکنش این 
باشگاه را درپی داشت.در اطلاعیه پرسپولیس 
آمده: رئیس فدراسیون فوتبال ایران در اولین 
اظهارنظر خود پس از تصدی مسئولیت، درباره 
نحوه تخصیص سهمیه ها اظهارنظر عجیب 
و حیرت آوری داشتند. نمی دانیم مجموعه 
ــاره سایر مسائل، مانند  اظــهــارات ایشان درب
صحبت دربــاره سهمیه لیگ قهرمانان آسیا 
بوده است یا نه ولی در این مورد اشتباهی رخ 
داده اســت که امیدواریم فدراسیون فوتبال 
برای برقراری آرامش هرچه سریع تر نسبت به 

تصحیح آن اقدام کند.
آقای تاج در کنفرانس خبری خود آن گونه که 
منتشر شد، مطرح کردند که پرسپولیس اگر 
هم قهرمان شود در لیگ قهرمانان آسیا حضور 
ندارد. این اظهارنظر را اشتباه در گفتار تلقی 
کرده ایم و نه افشای اقدامات احتمالی علیه 

پرسپولیس و هواداران آن.
از سوی دیگر حتی اگر فرض را بر این بگذاریم 
ــاً از دوره قبلی  ــران صــرف ــ کــه سهمیه های ای
رقابت ها گلچین شوند و قهرمانان فصل جاری 
برای دوره بعدتر لیگ قهرمانان معرفی شوند، 
پرسپولیس در فصل گذشته ایــن سهمیه را 
دریافت کــرده و با هر فرمول و روشــی حساب 
کنیم، پرسپولیس سال آینده شانس حضور 

در آسیا را خواهد داشت«.
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ناکامی جهانبخش مقابل لاتزیو ◾
تیم فوتبال فاینورد در مرحله گروهی لیگ اروپا میهمان 

لاتزیو بود و با نتیجه 4 بر 2 شکست خورد.
علیرضا جهانبخش کاپیتان تیم ملی کشورمان در این 
بازی ابتدای نیمه دوم برای فاینورد وارد زمین شد. ستاره 
ایرانی بعد از این باخت، گفت: می دانستیم که بازی 
سختی خواهیم داشت اما با شروع به این شکل کار را 

برای خودمان سخت کردیم. 

سردرگمی تیم های انگلیسی ◾
با تأیید لیگ برتر انگلیس بازی هایی که قرار بود این 
هفته بــرگــزار شــود، پــس از مــرگ ملکه الــیــزابــت دوم 
به تعویق افتاد.با توجه به اینکه مراسم خاکسپاری 
ملکه قــرار اســت در 10 روز آینده برگزار شــود، ممکن 
است بازی های هفته آینده لیگ برتر نیز تغییر کند.
باشگاه های انگلیسی که قــرار اســت هفته آینده در 

رقابت های یوفا شرکت کنند، سردرگم شده اند.

ممنوعیت فروش مشروبات الکلی در جام جهانی  ◾
ــروش  ــام جــهــانــی قــطــر خــبــر داد ف ــزاری جـ ــرگـ مــدیــر بـ
مشروبات الکلی در ورزشگاه ها در ایــام جام جهانی 
ممنوع است.در این زمینه ناصر الخاطر مدیر برگزاری 
جام جهانی 2022 عنوان کرد: فروش مشروبات الکلی 
در ورزشگاه ها در ایام جام جهانی ممنوع است. بدین 
ترتیب در ایام جام جهانی 2022 در ورزشگاه ها به هیچ 

وجه مشروبات الکلی فروخته نمی شود. 

بازگشت امیری به تمرینات سرخ ها ◾
وحید امیری ستاره سرخ ها که فصل پیش در بازی 
برگشت با ذوب آهن مصدومیت شدیدی پیدا کرده بود 
و مجبور به عمل جراحی شد، در تمرین عصر پنجشنبه 
سرخ ها با کیت تمرینی حاضر شد. همچنین وحید 
امیری به طور اختصاصی زیر نظر کادر پزشکی به دویدن 
دور زمین پرداخت. امیری تلاش می کند خود را به جام 

جهانی و بازی های حساس پرسپولیس برساند.

سینا حسینی  تاج در نشست خبری عصر پنجشنبه 
خــود در حضور هـــواداران بارها تأکید کــرد دیگر قرار 
نیست اشتباهات گذشته تکرار شود؛ چون زمان زیادی 
بــرای جبران اشتباه نــداریــم. او با پیش کشیدن این 
بحث به توانمندی جواد نکونام اشاره کرد و گفت: کارلوس کی روش 
اصرار دارد نکونام دستیار اول وی در جام جهانی باشد تا ما بتوانیم 
اعتماد به نفس وی را افزایش دهیم تا پس از جام جهانی او به عنوان 
سرمربی و کی روش به عنوان مدیر فنی تیم ملی فعالیت خود را 

ادامه دهند.
شواهد نشان می دهد نکونام به واسطه ارتباط بسیار خوبی که با 
اکثریت قریب به اتفاق ملی پوشان حاضر در اردوی تیم ملی دارد، 
می تواند مؤثرترین فرد در این چارچوب لقب بگیرد. از طرفی ارتباط 
مطلوب او با کــی روش سبب شــده اعتماد دوجانبه میان آن هــا به 
صورتی بسیار زیادی شکل بگیرد، دقیقاً همان اعتمادی که کی روش 

پیش از جام جهانی 201۸ به علی دایی پیدا کرد.
البته در ایــن میان کارنامه فنی نکونام نیز تأثیر بسیار زیــادی در 
موقعیت کنونی وی داشــتــه، او  چــه در مسابقات داخــلــی چــه در 
مسابقات بین المللی نتایج قابل قبولی را بدست آورده، به همین 
دلیل بسیاری او را در زمره بهترین مربیان داخلی می دانند و این 

اتفاق مقبولیت وی را نزد افکارعمومی بالا برده است.
در کنار استقبال کارشناسان و صاحبنظران از این فرمول، بازیکنان 
تیم ملی نیز روی خوش به این اتفاق نشان دادنــد، البته برخی از 
بازیکنان که در دوره دراگــان اسکوچیچ جزو حامیان وی به شمار 
می رفتند واکنش خاصی به این موضوع نشان ندادند، اما بدون 
شک آن ها در ادامه کار قادر به مقاومت در این خصوص نیستند؛ 
چون می دانند ممکن است با توجه به نظم و انضباطی که موردنظر 
کی روش و نکونام است، هر لحظه فرصت حضور در اردوی تیم ملی 

را از دست بدهند.
اما ســؤال بــزرگ اینجاست؛ آیا مدیران باشگاه فــولاد خوزستان با 
جدایی نکونام موافقت خواهند کرد یا اینکه جواد مجبور می شود 
همچنان در خوزستان باقی بماند تا هدایت فولاد در بازی های لیگ 
برتر و رقابت های لیگ قهرمانان آسیا را برعهده داشته باشد. در این 
خصوص مذاکرات جدی و رضایت بخشی میان مدیران باشگاه فولاد 
و رئیس فدراسیون صورت گرفته و بناست درنهایت امروز و فردا در 
قالب یک توافق دوجانبه فعلاً به صورت موقت با حضور نکونام در 

کادر فنی تیم ملی موافقت شود.

فرمول جدید فدراسیون

 سرمایه گذاری روی نکونام 
برای جام ملت ها 

گزارش روز

ستارگان ورزش

بـــاشـــگـــاه بـــارســـلـــونـــا مـــدعـــی شــــده اســت 
اتلتیکومادرید باید 40 میلیون یــورو برای 
انتقال دائمی آنتوان گریزمان پرداخت کند 
و به همین منظور شکایتی رسمی علیه این 
باشگاه ارائه خواهد کرد.تنش بین دو باشگاه 
بارسلونا و اتلتیکو مادرید به خاطر قضیه 
آنتوان گریزمان وارد ابعاد تازه ای شده است. 
گریزمان، تابستان سال گذشته با قــرارداد 
دو ساله و قرضی به اتلتیکو برگشت و طبق 
ادعای مسئولان باشگاه اتلتیکو، در قرارداد 
 او بندی وجــود دارد که اگــر فصل جــاری در

۵0 درصــد از بــازی هــا، 4۵ دقیقه یا 
بیشتر بازی کند، باید 40 میلیون 

یورو برای دائمی کردن قراردادش 
ــه بــارســلــونــا پـــرداخـــت شــود.  ب

مــذاکــرات اتلتیکو و بارسا برای 
کاهش این رقم به نتیجه نرسیده 

و به همین دلیل گریزمان 
در فصل جاری همواره 

از دقیقه 60 به بعد 
وارد میدان شده 

است.
کادنا سر ادعا 
کرد بارسلونا 
بـــــــه شـــکـــل 
جـــدی قصد 

ــایـــت از  ــکـ شـ

اتلتیکو را دارد و مدعی شده این بند مربوط به 
قرارداد سال اول گریزمان است. بارسا معتقد 
است اتلتیکو باید همین تابستان 40 میلیون 
یورو پرداخت کند، چون گریزمان فصل قبل 
در ۸1 درصد از بازی های اتلتیکو بیش از 4۵ 
دقیقه در میدان بود. اما در اتلتیکو معتقدند 
بند دائمی شدن قرارداد گریزمان مربوط به 
سال دوم قــرارداد قرضی این بازیکن است. 
طبق ایــن گــزارش که توسط مارکا هم تأیید 
شده، بارسلونا در حال آماده کردن شکایت 
رسمی خود از اتلتیکو است و به این ترتیب 
اختلاف بین دو باشگاه وارد مرحله جدی 
خود خواهد شد. این در حالی است 
که بارسا و اتلتیکو همواره روابط خوب 
و دوستانه ای داشتند و در سال های 
اخیر شاهد جابه جایی بازیکن بین 
دو باشگاه بــودیــم.گــریــزمــان بــا وجــود 
انتقال پر سرو صدایی که به 
بارسا داشت اما هیچ گاه 
نــتــوانــســت بـــه مانند 
ــورش در  ــضـ ــان حـ ــ زمـ
اتلتیکو در نیوکمپ 
ــشــــش داشـــتـــه  درخــ
بــاشــد و هـــمـــواره زیــر 
سایه مسی نتوانست 
مــحــبــوب هـــــــواداران 

شود.

ــازاده دربـــاره فعالیت دوبـــاره اش  حسین رضــ
ــه بـــرداری به عنوان مشاور  در فدراسیون وزن
عالی و عضو کمیته فنی، بیان کرد: من روز اول 
که سجاد انوشیروانی به عنوان سرپرست 
فدراسیون منصوب شد، گفتم همه باید دست 
بــه دســت هــم دهیم و کمک کنیم. خیلی از 
نفرات با مدیریت آقای انوشیروانی مشغول به 
کار هستند و صحبت کردیم تا چند نفر دیگر 
هم در جاهایی که نیاز هست کمک کنند. ما 
می خواهیم به وزنه برداری ایران و ورزشکاران 
با استعداد کمک کنیم تا دوباره وزنه برداری به 

یک نسل طلایی برسد.
ــا حضور  رضـــــازاده در مـــورد ایــنــکــه ب

چهره های شاخص در فدراسیون 
وزنه بــرداری، انتظار این هست 
ــدامــات مــؤثــری انــجــام شــود،  اق
تأکید کرد:  نیت هم واقعاً همین 
اســت امــا خــوب یک مقدار به 

ــم.  ــ ــیــاز داری ــان ن ــ زم
از طــرفــی وزارت 
ورزش و کمیته 
المپیک  ملی 
هـــــــــم بــــایــــد 
کمک کنند. 

همچنین 
بــــــــایــــــــد 

ــم جــــذب کــنــیــم.   اســپــانــســرهــای خـــوبـــی هـ
ــرداری رشــتــه مـــدال آور در المپیک و  ــ وزنـــه ب
بازی های آسیایی است و ورزشکاران خوب و با 
استعدادی  دارد، اکنون همه باید همدل باشیم 

و کمک کنیم وزنه برداری به موفقیت برسد.
قهرمان سابق جهان و المپیک در پاسخ به 
پــرســش کــه فــکــر مــی کــنــد چــه مــســائــلــی در 
فدراسیون وزنه برداری بیشتر نیاز به رسیدگی 
ــد؟ گــفــت: زیــرســاخــت هــای فــدراســیــون  ــ دارنـ
باید تقویت شــونــد. در بخش مالی هــم باید 
اسپانسرهای خوبی جذب شوند تا اردوهــای 
خیلی خوبی بــرای تیم های ملی برگزار کنیم. 
استان های ما چندین سال است که از لحاظ 
سخت افــزاری مشکل دارند و نیاز است 
تجهیزات به روز شوند. وقتی به استان 
ها و مربیان ســازنــده رسیدگی شود، 
انگیزه پیدا می کنند. وقتی از لحاظ 
مالی دستمان باز باشد، خیلی کارها 
می توان انجام داد. او در پاسخ 
به ایــن پرسش که در 
مسئولیت خود 
در انجمن پارا 
وزنــــه بــــرداری 
باقی می ماند 
یــــــــا خــــیــــر؟ 
گــفــت: فعلاً 

هستم.

ورزش7

درخواست فوری 40 میلیون یورویی

گریزمان دلیل اختلاف بارسا و اتلتیکو
دلیل حسین رضازاده برای بازگشت به فدراسیون 

می خواهیم نسل طلایی بسازیم


